
 

 

Komisia kultúry, mládeže, športu a propagácie samosprávy 

 MIESTNEHO ZASTUPITEĽSTVA MČ KOŠICE – JUH 

 

 

Košice 27.7.2021 

Číslo: 5/21 

Zapísal: PhDr. Andrea Tragalová 

            Tel: 055/ 720 80 36 

            e- mail: andrea.tragalova@kosicejuh.sk 

 

 

 

Zápisnica 

zo zasadnutia komisie kultúry, mládeže, športu a propagácie samosprávy Miestneho 

zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Juh, konaného dňa 27.7.2021 

 

 

Prítomní: členovia a ďalší prizvaní podľa prezenčnej listiny 

Prezenčná listina tvorí prílohu č. 1 zápisnice 

 

 

 

 

Program rokovania: 

 

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu  

2. Príprava slávnostného udeľovania verejných ocenení 

3. Občasník Južan 

4. Diskusia 

5. Záver 

        

                                                                                                       

     

 

K bodu č.1 

 

Zasadnutie komisie otvoril a viedol Ing. Radovan Sušila. Pán predseda privítal prítomných 

a konštatoval, že komisia  je uznášania schopná. Následne dal predseda komisie hlasovať o 

predloženom návrhu programu. Program bol jednoznačne schválený. 

 

 

 

 

K bodu č.2 

 

Vedúca oddelenia kultúry, mládeže a športu požiadala člena komisie p. Kyjovského 

o súčinnosť pri príprave kultúrneho programu slávnostného ceremoniálu udeľovania 

verejných ocenení Cena Mestskej časti Košice – Juh a Cena starostu Mestskej časti Košice – 

Juh. Pán Kyjovský prisľúbil spoluprácu, tak ako to bývalo dobrým zvykom aj po 

predchádzajúce roky. 

 



      

     K bodu č. 3 

 

Vedúca oddelenia informovala členov komisie o komunikácii s odborom mediálneho práva 

a audiovízie Ministerstva kultúry Slovenskej republiky o potrebe vydať občasník Južan 

v printe posledné 2 čísla. 

Predseda komisie p. Sušila opakovane poukazuje na nutnosť vylepšiť občasník najmä vizuál, 

ktorý je stále čiernobiely a sme posledná mestská časť, ktorá má časopis ešte z minulého 

storočia. Navrhuje aj zmenu papiera a grafiky.  

S týmto súhlasia všetci prítomní členovia komisie. 

 

 

    K bodu č. 4 

 

            V diskusii p. Kyjovský poukázal na problém parkovania v rezidentskej zóne v okolí ulice 

Palariková, kde autá parkujú mimo vyznačených miest. Taktiež na tej istej ulici upozorňuje na 

prekopávky, ktoré sú len vysypané kameňmi. 

       

    

 

 

K bodu č. 5 

 

               Ing Sušila poďakoval prítomným členom komisie za účasť na zasadnutí. Najbližšie 

zasadnutie komisie oznámi predseda komisie elektronicky. 

 

 

 

 

 

 

 

                              PhDr. Andrea Tragalová                                                  Ing. Radovan Sušila 

              tajomník komisie                                                           predseda komisie 


